

Referat bestyrelsesmøde



Mødeleder: Ole

Referent: Kim Nichum

Dato: 15/01-2019

Varighed: Start kl. 19.00

Slut kl.

Tilstedeværende:

Ejnar, Louise, Asmus, Alex, Ole, John og Kim

Fraværende:

Dagsordenspunkt:	Konklusion:	Ansvarlig:	Deadline:
<p>Dagsorden:</p> <p>Godkendelse af referat fra sidste møde</p> <p>Åbne punkter fra sidste møde</p> <p>Regnskabet:</p> <p>a: for 2018</p> <p>b: Budget for 2019</p> <p>Generalforsamlingen:</p> <p>a: Bestyrelsesmedlemmer</p> <p>b: Klubmestre</p> <p>c: Jubilarer</p> <p>d: Beretningen</p> <p>Den kommende sæson:</p> <p>a: Løbene</p>	<p>Godkendt</p> <p>Skal sammensmeltes med vores regnskabssystem. Resten af bestyrelsen får regnskab på mail søndag aften.</p> <p>Bliver sat op. Mail start næste uge</p> <p>Anders, Anne og Andreas</p> <p>Bliver sat sammen</p> <p>Baneudvalget tager ansvaret for løbene incl. Baneledelse.</p>	<p>Louise /Ejnar</p> <p>Ole</p> <p>Ole</p>	<p>20/01</p>

<p>b: Banen</p>	<p>Løbsmøder midt feb. Koordineringsmøde med kommunen Fritid og idræt) (støjende idræt)</p> <p>Evt. brøndboring (tilladelse) Klubhus Planen er lavet. Kommer nogle mindre forslag til ændringer fra Bestyrelsen.</p>		
<p>c: Kurser / officials</p>	<p>1 medlem ønsker at blive Rallyprøveleder 1 medlem ønsker Løbsleder ass. Tager det op på generalforsamling om der er nogle der ønsker nogle kurser.</p>		
<p>d: Klubarrangementer.</p>	<p>Festudvalg til at arrangere en fest Medio marts. 2 fundet på nuværende tidspunkt.</p>		
<p>Sikring af området / bygningerne</p>	<p>Nøgler. Låse cylindere og hængelåse i klubben bliver opdateret. Liste over hvem der har og de systemer nøglerne skal i.</p>		
<p>Orientering fra formanden og best. medlemmer</p>	<p>Ole. Fritidsfest Kolding kommer. Vi får 2 fribilletter. Medlemsregister kører over klubman. Skal vi have vores eget system</p>		
<p>Eventuelt</p>	<p>Spærre kort 1 og 2 OK kort. Bestiller kort 1</p> <p>Rally og orienterings materiel. Ole tager tager kontakt til andre klubber.</p>	<p>Louise</p>	